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ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CURTEA DE ARGEȘ 

 

 
 

La sedinta extraordinara convocata de indata in data de 13 decembrie 2023, ora 14,00, desfasurata la sediul Primariei Municipiului Curtea de 
Arges si convocata in baza Dispozitiei Primarului nr. 1278/12.12.2023 au fost prezenti urmatorii consilieri locali: Andrei Ionuț, Badea Florian, Bădescu 
Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru, Deaconu Marius, Draganeci Mihai Bogdan, Dumitrache Maria, Dumitrache Ștefan, Georgescu Doru, Lica Emanoil 
Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, Moisescu Marius Octavian, Petrescu Daniel, Popescu Silviu, Răduțu Babeț Ana, Stancu 
Alexandra-Loredana, Șerban Ion, Tița Nicolae Cătalin – 19 din totalul de 19 aflati in functie. 

Nu au fost consilieri absenti.  
Au participat la sedinta si la vot on-line: Andrei Ionuț,  Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru, Deaconu Marius, Lica Emanoil 

Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, Tița Nicolae Cătalin. 
Presedinta de sedinta, doamna Radutu Babet Ana, supune la vot ordine de zi care cuprinde:  

1. Aprobarea  procesului verbal  incheiat  in  sedinta  ordinara din data de 29.11.2023 
2. PROIECT DE HOTARARE  privind modificarea articolelor 2 si 3 ale H.C.L. nr. 29/2020 pentru aprobarea proiectului “Dezvoltarea transportului public în 
Municipiul Curtea de Argeș” și a cheltuielilor aferente acestuia, așa cum au fost modificate prin HCL nr. 149/2023 

- prezinta dl. Primar 
3. PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local  si a bugetului institutiilor finantate integral sau partial din venituri proprii pe anul 2023 

- prezinta dl. Primar 
Ordinea de zi este aprobata cu 19 voturi „Pentru”. 
Se trece la punctul nr. 1: Aprobarea  procesului verbal  încheiat  in  sedinta  ordinara din data de 29.11.2023. 
Doamna secretar general supune la vot procesul verbal al sedintei ordinare din data de 29.11.2023.  
Domnul Petrescu Daniel spune ca in sedinta trecuta la punctul nr. 14  a intrebat-o pe doamna secretar daca la toate proiectele cu transportul  

local domnul Dumitrache are voie sa voteze. Doreste sa fie consemnat raspunsul doamnei secretar general. 
Se consemneaza raspunsul doamnei secretar general la intrebarea domnului Petrescu: „Da.” „Este rectificare bugetara.” 
Domnul Petrescu Daniel spune ca in aceeasi sedinta la punctul Diverse, in timpul interventiei domnului Cirjan Constantin, i-a adresat 

domnului primar o intrebare referitoare la acel teren si doreste sa se consemneze raspunsul. 
Se consemneaza intrebarea domnului Petrescu Daniel si raspunsul domnului Primar. 
Domnul Petrescu Daniel: „Daca erati in litigiu cu dumnealui si nu se terminase pana in 2020, noi am construit o cresa acolo. Cum am putut sa 

construim cand eram in litigiu?” 
Domnul Primar: „Nu aveam acolo litigiu pe suprafata aia.” 
Se supune la vot procesul verbal al sedintei ordinare din data de 29.11.2023 cu completarile mentionate mai sus. Este aprobat cu 18 voturi 

“Pentru” si 1 vot “Abtinere” (Georgescu Doru). 
Se trece la punctul nr. 2: PROIECT DE HOTARARE  privind modificarea articolelor 2 si 3 ale H.C.L. nr. 29/2020 pentru aprobarea proiectului 

“Dezvoltarea transportului public în Municipiul Curtea de Argeș” și a cheltuielilor aferente acestuia, așa cum au fost modificate prin HCL nr. 149/2023. 
Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
Domnul Petrescu Daniel spune ca atat timp cat nu au dovezi cu ce s-a intamplat cu banii de transport local, inclusiv cu strada Lt. Pavelescu, 

inclusiv celelalte strazi, nu va vota acest proiect. 
Domnul Serban Ion intreaba ce prevede art.II al Ordonantei nr 90. 
Doamna Anca Frujinoiu arata ca art.II al Ordonantei precizeaza ca nu se mai pot  incheia angajamente viitoare pentru lucrari de investitii, 

exceptie fac proiectele europene si cele finantate prin PNRR. Pentru a folosi aceasta suma pentru a plati cheltuielile aferente proiectului, trebuie sa 
prezinte in buget ca este proiect european, respectiv ca este cheltuiala neeligibila. Este singura modalitate de a prevedea sume din bugetul local. Se vor 
recupera prin cererea de rambursare.  

Domnul Serban Ion intelege ca pe parcursul anului viitor, cand se incheie proiectul, va fi o regularizare prin care se recupereaza acesti bani. 
Intreaba  ce se intampla daca nu se vor recupera. 

Domnu Primar spune ca nu au cum, este obligatoriu sa se recupereze. 
Domnul Serban Ion intreaba cat mai stau autobuzele in parcare. 
Domnul Primar precizeaza ca in aceasta noapte au venit niste echipamente. 
Domnul Serban Ion intreaba cum le vor misca din curte. 
Domnul primar arata ca au statie in spate si autobuzele au autonomie. 
Domnul Andrei Ionut spune ca a primit o adresa cu niste lamuriri privind  suma de 2.230 mii lei. Nu a auzit discutia din sala si roaga sa fie 

lamurit. 
Doamna Anca Frujinoiu precizeaza ca sunt cheltuieli pe care trebuie sa le faca pentru acest proiect. Acesti bani sunt din veniturile proprii ale 

bugetului local si ii pot prevedea in buget pe partea de cheltuieli doar pe proiecte europene sau PNRR. Prin buget local se pot pune bani doar pentru 
cheltuieli neeligibile. 

Domnul Andrei Ionut intelege ca banii acestia vor fi recuperati. 
Doamna Anca Frujinoiu confirma si spune ca vor fi recuperati prin cererea de rambursare, dar au nevoie acum de disponibil pentru a face plati. 
Domnul Marina Bogdan intreaba daca acum doua saptamani cand s-a aprobat trecerea in etapa a II-a nu stiau de aceste cheltuieli. 
Domnul Primar spune ca nu erau venite autobuzele si  sunt facturile care vin zilnic. 
Domnul Marina Bogdan intreaba daca nu ar fi fost bine sa aiba la dosar un deviz, o solicitare pentru aceasta cheltuiala. 
Doamna secretar general precizeaza ca sunt facturile si vor mai veni si altele. 
Presedinta de sedinta precizeaza ca s-a distribuit in sala o nota justificativa. 

PROCES VERBAL 
Incheiat in sedinta extraordinara convocata de indata a Consiliului Local     

 din data de 13 decembrie 2023 
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La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare. Este aprobat cu 11 voturi “Pentru” si 8 voturi “Abtinere” (Bucur 
Ovidiu Dumitru, Draganeci Mihai Bogdan, Dumitrache Maria, Georgescu Doru, Marina Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, Petrescu Daniel, Tița 
Nicolae Cătalin). 
 Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind rectificarea bugetului local  si a bugetului institutiilor finantate integral sau partial din 
venituri proprii pe anul 2023. 
  Domnul primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. 
  Domnul Serban Ion spune ca a citit materialele si vede ca anumite entitati cer bani. Intreaba de ce se mai dau bani de salarii la SPPTO. 
  Domnul Primar arata ca  acestia depun toti banii la primarie. 
  Domnul Serban Ion spune ca la statia de apa s-a adus un generator si nu i se pare normal ca acel generator sa fie aruncat in curte. Intreaba 
daca in contractul de achizitie este prevazuta si punerea in functiune. 
  Domnul Primar arata ca generatorul este pus pe pozitie. Garantia este la furnizor, iar partea de legaturi o face altcineva. Furnizorul este obligat 
sa vina cand se va face proba si trecerea din jonctiune. 
  Domnul Serban Ion spune ca s-a cumparat un panou de automatizare pentru statia de la Cerbureni. Este o lucrare ampla care prevede multe 
cabluri, trasee.Trebuie gasita o firma competenta, pentru ca acum este o cutie care nu functioneaza. 
  Domnul Viceprimar precizeaza ca trebuie autorizata de Distributie Oltenia. 
  Domnul Serban Ion considera ca sunt anumite persoane in subordinea domnului Primar care trebuie sa-si faca treaba. 
  Domnul Primar il roaga sa-si aduca aminte cat timp au asteptat pentru acel stalp la gradinita. 
  Domnul Serban Ion observa ca pentru centura ocolitoare sunt prinsi doar 10 mii lei. 

Domnul Primar arata ca atunci cand vor deconta, vor primi banii. 
 Domnul Serban Ion intreaba cand este gata receptia la reteaua de apa de pe bulevard. 
Domnul Primar precizeaza ca mai sunt cateva bransamente de facut. 
 Domnul Serban Ion intreaba daca s-a mai recupert ceva din súmele votate pentru proiecte data trecuta.  
Domnul Primar precizeaza ca la iluminat s-au adus toti stalpii. Mai trebuie montati zece stalpi pietonali in zona Electroarges.  
 Domnul Serban Ion spune ca in toata tara s-a intamplat aceasta etapizare a proiectelor. Are rugamintea sa se verifice ce lucrari se fac la spital. 
Domnul Primar arata ca la spital mai au putin la partea eléctrica pe blocul operator, lampile de incendiu si mobilier pentru niste separari. 
 Domnul Serban Ion doreste sa nu se faca o spoiala la spital. Mai arata ca toti si-au luat angajamentul ca termina proiectele pana in decembrie 

2024, insa dumnealor au scris pana in iunie 2024. 
Domnul Primar este de parere ca se vor termina pana la Paste. 
Domnul Petrescu  Daniel doreste sa stie daca s-a terminat vreo lucrare din Programul de lucrari aprobat. 
Domnul Primar arata ca s-a asfaltat tot cartierul Ivancea. 
Domnul Viceprimar precizeaza ca s-au asfaltat cele trei strazi din Ivancea, str. Lt. Pavelescu partea care a fost de SPGC, o bretea, iar statia de 

la Dacia a ramas nefacuta pentru ca a venit ordonanta si le-a interzis sa o mai faca. 
Domnul Petrescu  Daniel spune ca saptamana trecuta toti lucratorii de la SPGC puneau pamant de la stadion, in rondurile pe care trebuia sa le 

faca Kranz-ul. 
Domnul Primar precizeaza ca cei de la Kranz au de facut partea dintre tei, de la Capra pana la Manastire si pana la sensul giratoriu cu 

intoarcere pe 1 Decembrie.  
Domnul Petrescu  Daniel intreaba daca tuile care s-au plantat sunt treaba dumnealor sau a Kranz-ului. 
Domnul Primar precizeaza ca este problema Kranz-ului si trebuie sa le schimbe.  
Domnul Petrescu  Daniel spune ca s-au alocat la inceputul anului niste bani pentru lucrarile de investitii pe str. Cuza Voda, Albesti, Rm. Valcea 
Domnul Primar precizeaza ca acele strazi sunt prinse in Programul Anghel Saligny, sunt bugetate, este ofertant castigator si in luna ianuarie se 

vor apuca de treaba.  
Domnul Petrescu  Daniel spune ca licitatia care s-a castigat este numai pentru schimbat bordurile si pentru ridicat asfaltul si camínele la acelasi 

nivel.  
Domnul Primar precizeaza ca acest program este numai pentru infrastructura rutiera. 
Domnul Petrescu Daniel intreaba daca vor ramane trotuarele nefacute. 
Domnul Primar spune ca nu vor ramane nefacute, le vor face cu SPGC. Atat au avut bani si atat au facut. Strada Rm. Valcea este prinsa in 

celalalt proiect cu pasarela.  
Face precizarea ca va face un amendament verbal cu privire la art. 3 al hotararii. La “Cheltuieli neeligibile” trebuie scris alin. 58.01.03 in loc de 

58.01.01.   
Domnul Serban Ion intelege ca pe Programul Anghel Saligny se face numai infrastructura rutiera. 
Domnul Primar arata ca au celalalt proiect cu trotuare, pe Albesti este partial facut si au zis sa faca trotuarul cu SPGC pentru ca este mult mai 

usor asa si se vor duce mai mult cu asfaltarea. 
Domnul Serban Ion spune ca pe strada Fantanele, unde s-a bagat canalizarea, nu s-a reparat strada. 
Domnul Primar precizeaza ca se va rezolva.  
La finalul discutiilor, presedinta de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul formulat. Este aprobat cu 11 voturi “Pentru” si 

8 voturi “Abtinere” (Bucur Ovidiu Dumitru, Draganeci Mihai Bogdan, Dumitrache Maria, Georgescu Doru, Marina Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, 
Petrescu Daniel, Tița Nicolae Cătalin). 

Se declara sedinta inchisa. 
 

                        Presedinte de sedinta                                                                   Secretar general al municipiului 
                                        RADUTU-BABET ANA                                                      ISABEL JANINA ZARIOIU 

 
 

Curtea de Arges – 13.12.2023 

 

 


